
                                                                                                     

 

Särskilt yttrande från Centerpartiet i Tyresö till 

Kommunstyrelsen 12 januari 2021 

Ärende 27 Beslut avseende kommunstyrelsens 

förfogandemedel    

 

Vi biföll beslutet om än motvilligt. Det hade dessutom varit 

klädsamt att få handlingarna i god tid, både ur ett demokratiskt 

perspektiv och ur ett förtroendevaldsperspektiv.  

Poängteras ska att det nyss har tagits en budget där denna 

förgäveskostnad på 2 miljoner kronor gällande utredning av 

utbyggnad av Fårdala ridskola inte indikerades.  

Vi ser att denna omdisponering görs för att kunna visa grönt i 

måluppfyllelsen i nämndplanen och det är just detta vi 

ifrågasätter.  

Är det verkligen meningen att kommunstyrelsens 

förfogandemedel skall gå till tekniska justeringar? 

Vi i Centerpartiet delar inte denna uppfattning.  

                                                                      

Ulrica Riis-Pedersen  

Centerpartiet Tyresö    


